
3 Pièces

88 m²

Réf. 84116961

1 990 000 €

St-Jean-Cap-Ferrat
Appartement à vendre (06230)
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Ce  magnifique  appartement  se  trouve  au  premier  étage  d'une

splendide villa Belle Epoque. Idéalement situé, dans un endroit calme et

paisible,  proche  de  toute  commodité,  il  vous  offre  une  très  belle  vue

panoramique sur la mer.Il est composé d'une entrée, d'un grand salon

et  2  chambres  avec  balcons,  2  salles  de  bains,  et  d'une  cuisine

équipée.  Il  dispose  d'une  belle  piscine  et  d'un  grand  et  joli  parc.

Parking. Gardien. Rare, à Voir!

On the first floor of a Belle Epoque style villa, located on a sought after quiet road

on the peninsula of Cap-Ferrat. Here you'll  have the luxury of being within walking

distance to the village and the Grand Hotel du Cap-Ferrat.This stunning 2-bedroom

apartment benefits high-ceilings, beautiful  oak fishbone parquet and large portions

of daylight from the huge windows. It consists of an entrance, 2 spacious bedrooms

with own balconies,  2 bathrooms, a large and bright  living room with access to a

balcony, fully equipped modern kitchen. In addition, the apartment has an outdoor

parking space, ...

MARKS REAL ESTATE

6, avenue Jean Mermoz - 06230 ST-JEAN-CAP-FERRAT

Contacter l'agence

Voir tous les biens de cette agence
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